

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DAIRY Date: 29-10-2025 11:03:11 AM Subject: Stocks rise	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الآلبان الأردنية التاريخ: 29-10-2025 11:03:11 AM الموضوع: ارتفاع الاسهم
Based on your letter dated 26-10-2025, which included an inquiry about the reason for the increase in shares during the period from 2-10-21-1025, we would like to inform you that there are no data or material factors to explain the increase, but rather we believe it is due to an increase in supply and demand for the shares.	بناءا على كتابكم بتاريخ 26-10-2025 والمتضمن استفسار عن سبب ارتفاع الاسهم للفترة 2-10الى 21-10-2025 نود اعلامكم بانه لا يوجد اية بيانات او امور جوهرية للارتفاع وانما باعتقادنا زيادة العرض والطلب على الاسهم
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan AlMajdoubeh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan AlMajdoubeh